
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 29/04/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Επιδίωξη η όσο το δυνατόν συντομότερη άφιξη αμφιβίων
τεθωρακισμένων AAV7 και Bradley M2A2»

Κύριε Υπουργέ,

Διαφαίνεται το τελευταίο χρονικό διάστημα ότι ο Ε.  Σ.  κινείται προς την απόκτηση 76
AAV-7A1 της τελευταίας έκδοσης RAM/RS. Βάσει εγκεκριμένης Μελέτης
Ολοκληρωμένης Πρότασης Υποπρογράμματος (ΜΟΠΥ) του ΓΕΣ, προτείνεται η
προμήθεια 76 συνολικώς οχημάτων, εκ των οποίων 4 εκδόσεως Περισυλλογής
(Recovery) και 14 εκδόσεως Διοικήσεως (Command Post), ενώ τα υπόλοιπα θα είναι
της τυπικής εκδόσεως μεταφοράς προσωπικού. Η εν λόγω πρόταση στηρίχτηκε σε
αμερικανική ενημέρωση περί παραδόσεως των οχημάτων πλήρως
ανακατασκευασμένων και ικανών για επιχειρήσεις, συμπεριλαμβανομένων όπλων,
συστημάτων επικοινωνιών, FOS και δημιουργία υποδομών συντηρήσεως.
Επιπροσθέτως και συμφώνως απάντησής σας με αρ. πρωτ. Φ.900α/2926/17553 /11
Φεβρουαρίου 2021 σε σχετική μας ερώτηση, δεν υφίστατο τον Φεβρουάριο του 2021
«…επίσημη ενημέρωση, αναφορικά με την απόσυρση Τεθωρακισμένων Οχημάτων
Μάχης (ΤΟΜΑ) τύπου Μ2Α2 “BRADLEY”…»  από το Γραφείο Αμυντικής Συνεργασίας
των ΗΠΑ στην Ελλάδα (ΓΑΣ/Ε). Εντούτοις, ο Κροάτης Πρωθυπουργός είχε ανακοινώσει
τέλη Ιανουαρίου τρέχοντος έτους ότι η χώρα του θα προμηθευτεί 89 οχήματα μάχης
τύπου Bradley, τα οποία θα εκσυγχρονιστούν μέχρι τα τέλη του 2026. Η συνολική αξία
του εν λόγω προγράμματος θα ανερχόταν στα 190 εκατομμύρια δολάρια, εκ του οποίου
της κροατικής πλευράς θα αναλογούσε περίπου 140 εκατομμύρια δολάρια.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε - εάν έχουν ολοκληρωθεί οι επαφές βουλήσει του
ΓΕΣ - πότε αναμένεται η ένταξη των AAV7A1 στη Δύναμη των Πεζοναυτών, η οποία θα
εκτόξευε τις επιχειρησιακές δυνατότητες της Διοίκησης Ειδικού Πολέμου του ΓΕΕΘΑ;

2. Δεδομένης της σχετικής απάντησής σας περί των οχημάτων μάχης πεζικού «Bradley
M2A2ODS» και της επικείμενης προμήθειας αντιστοίχων οχημάτων της Κροατίας,
δύνασθε να μας εκθέσετε εάν πια υφίσταται ενημέρωση από το Γραφείο Αμυντικής
Συνεργασίας των ΗΠΑ στην Ελλάδα σχετική με την ύπαρξη διαθεσιμότητας εν λόγω
οχημάτων προς παράδοση στη χώρα μας κατά τα πρότυπα της διαδικασίας παράδοσης
των Μ1117 Guardian και εάν εν γένει το ΓΕΣ κινείται προς την κατεύθυνση προμήθειας
των αναφερόμενων οχημάτων μάχης πεζικού, όπως η Κροατία;

Ο ερωτών Βουλευτής
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